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هریسون فورد در مسیر کلارك گیبل 
و چارلتون هستون!

شــهروند| بازســازى فیلم هاى قدیمى در 
 هالیووود بدل به کسب وکار پررونقى شده است. 
یکى از آخرین نمونه هاى این رویکرد آواى وحش 
است که درحال حاضر هریسون فورد مذاکراتش 
را با کمپانى فاکس قرن بیستم دنبال مى کند تا 
بازسازى آن را اواخر تابستان آغاز کند. آواى وحش 
که درباره هجوم جویندگان طلا به کوهستان هاى 
آمریکاست، اقتباسى است از تاثیرگذارترین رمان 
جک لندن که یک بار در  ســال 1935 و بار دیگر 
نیز در  سال 1976 ساخته شده بود. نقش هریسون 
فورد را در دو نسخه قبلى کلارك گیبل و چارلتون 

هستون ایفا کرده بودند.

داد
روی

شهروند| دعواى محمدحسین فرحبخش، تهیه کننده 
فیلم سینمایى «دشمن زن» با مدیرعامل موسسه تصویر شهر 
از فضاى مجازى به بست نشینى در مقابل ساختمان سازمان 
فرهنگى- هنرى شهردارى تهران کشــیده شد. درنهایت 
مسئولان این سازمان قول دادند تا راهکار مناسبى براى حل 
مشکل اکران فیلم ها در ســینماهاى شهردارى پیدا کنند؛ 
آن هم درحالى  که این سازمان، تمایل زیادى براى دخالت در 
کار زیرمجموعه هاى خود ندارد. دعــوا، دعواى امروز و دیروز 
نیست، چند وقتى است که محمدحسین فرحبخش ماجراى 
تبعیض در پخش فیلم ها از سوى موسسه تصویر شهر را مطرح 
کرده و حتى از این سازمان شکایت کرده است. دیروز به دنبال 
همین اتفاقات عوامل فیلم «دشمن زن» به کارگردانى کریم 
امینى به سازمان فرهنگى- هنرى شهردارى تهران رفتند تا 
گلایه هاى خود را درباره پخش نشدن این فیلم از سینماهاى 
شهردارى به گوش آنها برسانند. مهدى محمدى، مدیر روابط 
عمومى سازمان فرهنگى- هنرى شهردارى تهران البته دیروز 
درباره این موضوع گفت که چندى پیش جلسه اى با حضور 
معاون هنرى سازمان، مدیرکل حوزه ریاست فرهنگى- هنرى 
شهردارى تهران و آقاى فرحبخش با هدف حل وفصل موضوع 
اکران فیلم سینمایى «دشمن زن» در پردیس هاى شهردارى 
برگزار شد: «در جلساتى که داشتیم، بنا بر این بود که موضوع 
از مسیر خود طى شــود اما روز سه شنبه آقاى فرحبخش به 
همراه عوامل فیلم رو به روى سازمان تجمع کردند.» البته در 
زمان تجمع مسئولان سازمان فرهنگى- هنرى شهردارى 
از آنها دعوت مى کنند که به داخل ســازمان بروند تا مذاکره 
کنند، بنابراین در جلسه اى یک ســاعته با مدیران سازمان 

حرف هایشان را گفتند. «در این جلسه فرحبخش به تاریخچه 
فیلم هاى اکران نشده اش اشاره کرد اما این تجمع براى فیلم 
اخیر او با نام «دشمن زن» بود. او در این جلسه خواستار اکران 
این فیلم در پردیس هاى سازمان شد. درنهایت هم قرار شد 
این موضوع در مذاکرات بعدى حل شــود.» البته آن طور که 
محمدى گفته، ظاهرا ســازمان تمایلى براى دخالت در کار 
زیرمجموعه هاى خود ندارد: «موسسه تصویر شهر که پردیس 
ملت زیرمجموعه آن است، مدیرعامل و اختیارات مشخص 
دارد. سازمان فرهنگى- هنرى شهردارى اگر در تصمیم هاى 
موسسه دخالت کند و دستورى بدهد، خلاف اصول مدیریتى 
اســت و ما این موضوع را براى آقاى فرحبخش توضیح داده 
بودیم و برایمان عجیب بود که باز هم دســت به این تجمع 
زدنــد.» او از حرف هایى که در زمان تجمع مقابل ســازمان 

مطرح شده بود هم، انتقاد داشت: «جنس این صحبت ها خوب 
نیست و در شأن فرهنگ و هنر هم نیست اما به  هرحال موارد 
لازم در جلسه ما مطرح شــد و بعد از یک ساعت مذاکرات به 
پایان رسید. ما در جلســات پیش هم قول دادیم که موضوع 
را پیگیرى و راهکار مناسبى براى آن اتخاذ کنیم و امروز هم 
مجددا همین موضوع تکرار شد ولى آقاى فرحبخش عنوان 
کرد که زمان درحال از دست رفتن است.» محمدى این را هم 
گفت که به دلیل تغییر مدیریتى سازمان در ماه هاى گذشته 
موضوعات باید به صورت دقیق بررسى شود: «ولى تصمیمى 
که درنهایت اتخاذ مى شود،  به نفع سینما خواهد بود.» عوامل 
این فیلم، درحالى به تجمع رفتند کــه پیش از این هم دعوا 
در فضاى مجازى میان فرحبخش، احمدى، مدیر موسسه 

تصویر شهر و رامبد جوان مطرح شده بود. 

مسئولان سازمان فرهنگى- هنرى شهردارى قول دادند تصمیمى به نفع سینماها بگیرند

بست نشینى براى «دشمن زن»

همه اتفاق هایى که منجر به 3 بر صفر شدن بازى به سود پرسپولیس شد  

برگزارى «سوپرجام» چیه؟ اونم نتونستیم!
   استقلالى ها مى گویند نامه اى مبنى بر انصراف به سازمان لیگ نفرستاده اند اما فدراسیون نشینان نظر دیگرى دارند

مدیر جدید ورزشگاه پیر تهران
در گفت وگو با «شهروند» اعلام کرد:  

قفل آزادى را
به روى خانواده ها باز مى کنیم

   برنامه هایى داریم که بهتر است
فعلا جزییاتش مطرح نشود 

شــهروند| برکناری ناصر محمودی فــر از مديريت 
ورزشگاه آزادی حسابی سروصدا به پا کرد؛ درباره او گفته 
می شــد به دليل راه دادن خانواده ها به ورزشــگاه آزادی 
برای تماشــای ديدار ايران در جام جهانی ســمتش را از 
دست داده که اين موضوع خيلی سريع از سوی مسئولان 
تکذيب شد. بعد از آن اما محمودی فر در گفت وگويی که با 
خبرنگار ما داشت،  اعلام کرد: دليل برکناری اش راه دادن 
زنان به ورزشگاه ها بوده است. در چنين شرايطی با فرهاد 
نيکوخصال مدير جديد ورزشگاه آزادی گفت وگويی انجام 
داديم تا مواضع او درقبال حضور خانواده ها در اين ورزشگاه 

را جويا شويم. صحبت های نيکوخصال را بخوانيد:  
  حضور ناگهانی شما به جای آقای محمودی فر 

خيلی سروصدا به راه انداخت.
به هرحال تغيير طبيعی است. من هم مامور هستم و 
بهتر است از مديران بالادست در اين خصوص سوال کنيد. 
درحال حاضر من تلاش می کنم تا بتوانيم عملکرد خوبی 

داشته باشيم.
 حتما می دانيد که آقــای محمودی فر گفته به 
دليل راه دادن زنان به ورزشگاه ها برکنار شده است!

من نمی خواهــم در اين بــاره صحبتی کنــم. آقای 
محمودی فر حق دارد نظراتش را بيان کند و يک اظهارنظر 
اين چنينی هم کرده است. با اين حال، بنده کار خودم را 

می کنم و برای ايشان نيز آرزوی موفقيت دارم.
 در رويه جديد شما ورود خانواده ها و زنان به 

ورزشگاه آزادی قرار خواهد داشت؟
قطعا برنامه هايی در اين خصوص داريم. ما پيشنهادهايی 
را مطرح خواهيم کرد که البته اجرايی شدن آن نيازمند 
دريافــت تأييديه های لازم اســت. با توجه بــه اين که 
تأييديه های لازم را نگرفته ايم، فعلا و تا قبل از نهايی شدن 

درباره اين موضوعات حرفی نزنيم.
  بهتر نيست شفاف در اين باره صحبت کنيد؟

من شــفاف حرف می زنم. بگذاريد خيال تان را راحت 
کنم. يکی از مهمترين اولويت هايی که برای اين مجموعه 
درنظر گرفته شده، بحث همگانی شدن آن است و اين که 
درهای آزادی به روی عموم مردم باز شود. تهران از لحاظ 
سرانه ورزشــی يکی از فقيرترين شهرهاست و به همين 
خاطر می خواهيم قفل  درهــای آزادی را به روی عموم 
مردم بــاز کنيم تا همه از ايــن مجموعه مانند مجموعه 

انقلاب استفاده کنند.
  يعنی اولويت تان فقط بحث فوتبال نيســت؛ 

درست است؟
قطعا همين طور است؛ مجموعه ورزشی آزادی امکاناتی 
دارد که می تواند برای مردم قابل اســتفاده باشد، مانند 
درياچه آزادی که اگر پيســت تارتان اطراف آن زده شود، 
مکانی مناسب برای ورزش همگانی خواهد شد. در کل بعد 
از بازشدن درهای آزادی به روی مردم و همگانی شدن اين 
مجموعه، فضاهای حرفه ای در ورزش قهرمانی از فضاهايی 
که برای استفاده عموم درنظر گرفته خواهد شد،  به طور 

کامل جدا می شود.

هیجان انگیز

شهروند| مجله فوربس نوشت که پردرآمدترين چهره سينمای جهان در سال گذشته جورج کلونی 
بوده؛ که ۲۳۹ ميليون دلار به دارايی خود افزوده. اين در حالی است که او در دو سال گذشته، حتی يک 
فيلم هم بازی نکرده است! درباره ميزان ثروت اين بازيگر و سوپراستار ٥٧ ساله گفتنی است که کلونی، 
بخش زيادی از ثروتش را مديون شرکت تکيلا است که جورج کلونی پارســال  آن را يک ميليارد دلار 
فروخت.  گفتنی است در فهرست کلی پردرآمدترين چهره های فوربس نام کسانی چون فلويد می ودر 

بوکسور، ليونل مسی و کريستيانو رونالدو نيز به چشم می خورد.

جورج کلونى 
بیکار
پول پارو 
مى کند!

کريس رونالدو: از ترک 
رئال مادريد ناراحت نيستم. 
رئال داســتانی درخشان 
بود، اما حــالا يک مرحله 
جديد آغاز شده است و بايد 
از هواداران برای استقبالی که کردند، تشکر کنم. 
می خواهم تمرکز خود را روی مرحله جديد فوتبالم 
قرار دهم و انگيزه فراوانی برای بازی در يوونتوس 
دارم. می خواهم به سختی تلاش کنم و هميشه به 
چالش های جديد علاقه نشان داده ام و  اميدوارم 

شرايط در يوونتوس برايم خوب پيش برود.

مجيد واشقانی: نقش 
پلیســى بازى کردن کار 
بسیار سختى است. وقتى 
پلیس در مرکز داســتان 
قــرار دارد، همه امور باید 
کارشناسى شده رعایت شــود، چون هم یک 
کاراکتر پلیسى دارى و هم یک کاراکتر داستانى 

و شما معرف پلیس هستى.

روشــن:  حســن 
استقلال مدعی قهرمانی 
در ليگ برتر نيست. شما 
اگر توجه کرده باشيد در 
تمام ليگ های دنيا دو تيم 
شاخص وجود دارد مثل رئال مادريد و بارسلونا 
در اسپانيا يا ميلان و اينتر در ايتاليا که در ايران 
استقلال و پرســپوليس از پرطرفدارترين آنها 
هســتند. اين تيم های بزرگ بــه هيچ عنوان 
بازيکن جوان نمی خرند. آنــان بازيکنانی را به 
خدمت می گيرند که تيم را تکميل و خلأهای 

موجود را پر کنند. 

کامبيز ديرباز: سرکار 
خانــم طائرپــور عزیز، 
یادداشت شما رو درباره 
و  همــکارى  عــدم 
بى مهرى هاى دوســتان 
نسبت به پخش تیزرهاى تبلیغاتى فیلمتون 
دیدم، به  عنوان یک پدر که دغدغه تربیت ایرانى 
 و بااصالت فرهنگى فرزندم رو دارم از شما و تیم 

سازنده فیلمتون سپاسگزارم.

داورزنی:  محمدرضا 
اختلاف نظرها هميشــه 
طبيعی است، اما ما نبايد به 
اين موضوعات دامن بزنيم. 
رســانه ها، وزارت ورزش، 
فدراســيون فوتبال و باشگاه ها همه و همه بايد از 
ورود به حاشيه ها پرهيز کنيم و اجازه ندهيم منافع 
ملی تحت تاثير قرار گيــرد. روی صحبت من با 
کی روش هم هســت و همه موظف هستند اين 
موارد را رعايت کنند. همه ما در يک کشتی سوار 

هستيم.

ره
چه

شهروند| فقــط در فوتبال ایران اســت که شاهد این 
فجایع هستیم! از چند هفته قبل مدیران و مربیان باشگاه 
استقلال به صراحت اعلام کردند در بازى سوپرجام شرکت 
نخواهند کرد. سازمان لیگ هم در این مدت تهدید کرده 
بود اگر چنین تصمیمى دارند، کتبــا اعلام کنند تا طبق 
قانون پرسپولیس برنده مسابقه و قهرمان سوپرجام اعلام 
شــود. جنگ  و بلاتکلیفى در رابطه با سوپرجام به همین 
ترتیب ادامه داشت تا این که خبر آمد ورزشگاه آزادى هم 
به خاطر ساخت وساز در سرویس هاى بهداشتى و باز نشدن 
داربست و پرده عظیم پخش مســابقات جام جهانى براى 
خانواده ها آمادگى میزبانى مسابقه را ندارد. به این ترتیب 
با رسانه اى شدن این واقعیت مدیران هر دو باشگاه تقصیر 
را بر گردن ورزشگاه آزادى انداختند. استقلالى ها هم البته 
چندى پیش بدون توجه به برگزارى سوپرجام در تاریخ 29 
تیرماه، به ترکیه سفر کردند تا اردوى آماده سازى خود را در 
این کشور دنبال کنند. با این وجود با نزدیک شدن به زمان 
بازى،  فشارهایى به باشگاه پرسپولیس آورده شد که با تعویق 
زمان مسابقه موافقت داشته باشند. به همین ترتیب مدیران 
باشگاه که از مدت ها قبل تاکید کرده بودند، مشکلى براى 

حضور در این بازى ندارند، اعلام کردند تنها در این صورت با 
به تعویق افتادن مسابقه موافقت خواهند کرد که بازى بعد از 
پایان محرومیت آنها و با حضور تمام ملى پوشان برگزار شود. 
درست در همین زمان خبر لغو ســوپرجام در رسانه ها 
منتشر شد و هر دو باشگاه پرسپولیس و استقلال هم آن را 
تایید کردند. بلافاصله بعد از این اتفاق مدیران سازمان لیگ 
که متوجه شدند به هیچ عنوان نمى توانند شرط پرسپولیس 
را اجرایــى کنند، روى برنامه قبلى تاکیــد کرده و گفتند 
ســوپرجام طبق تاریخ قبلى برگزار خواهد شد و مسابقه 
لغو نخواهد شــد و برنامه تغییرى نداشته است. در چنین 
شرایطى هواداران پرســپولیس هم کمپین بزرگ تجمع 
مقابل وزارت ورزش را در فضاى مجــازى به راه انداختند 
و خواستار اعتراض به این اتفاقات شدند و براى مسئولان 
خط و نشان کشیدند که مسابقه یا باید در صورت انصراف 
استقلال 3 بر صفر شــده یا بازى برگزار شود. درنهایت هم 
خروجى اطلاعیه رسمى سایت ســازمان لیگ درباره لغو 
سوپرجام به خاطر انصراف استقلال و 3 بر صفر برنده شدن 

پرسپولیس در این مسابقه و قهرمانى سرخ ها بود.
 دقایقى بعد از این اتفاق سایت باشگاه استقلال به صورت 

رســمى اعلام کرد هیچ نامه اى دال بر این که از مســابقه 
سوپرجام انصراف داده اند، به ســازمان لیگ ارسال نشده 
و فقط درخواست کرده اند این مســابقه به تعویق بیفتد. 
منتهى سعید فتاحى، رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ 
بلافاصله با ایسنا مصاحبه و تاکید کرد نامه انصراف استقلال 
در سازمان لیگ موجود است و همین مسأله باعث شد آنها 

آبى پوشان را بازنده سوپرجام اعلام کنند.
نکته قابل تامل اینجاســت که ســازمان لیگ در این 
پرونده برخــلاف ادعایى کــه مدیرانــش دارند، هیچ 
اقتدارى از خود نشــان نداد. با وجود این که باشگاه هاى 
پرســپولیس و استقلال با تعویق مســابقه با نظر مثبت 
وزارت ورزش موافقت کرده  بودند،  آنها متوجه شــدند 
که شرط باشگاه پرسپولیس براى برگزارى مسابقه بعد 
از پایان محرومیت با حضور تمام ملى پوشــان به خاطر 
برنامه هاى آماده ســازى تیم ملى به هیچ عنوان قابلیت 
اجرایى شدن ندارد و بعد از آن هم تیم ها درگیر مسابقات 
آسیایى خواهند شــد و تقویم اجازه برگزارى مسابقه را 
نمى دهــد. به همین ترتیب آنها چــاره اى جز 3 بر صفر 

اعلام کردن سوپرجام به نفع پرسپولیس نداشتند.

ون
ریب

ت
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شروع صفحه آرايی
مدير مسئولسردبيرمعاون سر دبيردبير سرويسصفحه  آرا: ؟؟؟۴۵ / ۱۶

اتمام صفحه آرايی
۱۷ / ۴۵

شروع صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟
اتمام صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟

یـا  پناهگاه هـا  موقعیـت 
منطقـه  امـن  گریزگاه هـاى 
سـکونت خـود (مثـلا پارك 
هـا یـا سـوله هـا) را بـراى 
شناسـایى  بحرانـى  مواقـع 

کنیـد.

معاف نه
خروج سربازان آزاد شد

قبل از جام ملت هاى استرالیا یکى از بحث هاى حاشیه اى 
تیم ملى خروج مهرداد پولادى و سروش رفیعى از ایران بود. 
نظام وظیفه اعتقاد داشت این دو بازیکن نباید تیم ملى را 
در استرالیا همراهى کنند اما درنهایت با پادرمیانى وزارت 
ورزش مشکل حل شد. این بار اما کى روش اعتقاد دارد نباید 
چنین مشــکلى تمرکز ایران را به هم بزند. ظاهرا مسأله 
معافیت بازیکنانى چون جهانبخش، سردار، عزت اللهى و... 
منتفى شده است و فدراسیون تلاش کرده تا حداقل بدون 
مشــکل بتواند مجوز خروج آنها را با کمک وزارت ورزش 
به دست بیاورد. ظاهرا این مشکل حل شده و آنها مشکلى 

براى همراهى ایران در امارات ندارند.

خبر


